
Protokoll fört vid styrelsemöte för U-Schack den 14/12 1997

Närvarande: Gert Åkerman Per Hedlund
Rasmus Myklebust Magnus Lindén
Åke Lindén Per-Åke Yngwén
Maja Garde Sara Andersdotter
Johan Nordebrink Staffan Jansson
Christer Sandberg

§1 Ordförande Gert Åkerman öppnade mötet.
§2 Johan Nordebrink valdes till sekreterare.
§3 På begäran av Maja och Sara, placerades extra övriga frågor som punkt 5.
§4 Föregående protokoll godkändes.
§5 Maja och Sara vill att det innan lägren ska skickas ut ett tidsprogram för lägret, så att

alla barn vet vilka tider som gäller. Utbildningskommittén får titta vidare för att se hur det ska
genomföras.

§6 Ekonomin ser fortsatt alltför bra ut. U-schack har ca 270000 Kr, som måste användas
för att öka verksamheten. Följande förslag kom fram:

Ordna ett länslag, som t ex får åka och spela mot andra länslag, eller spela simultan mot någon
känd spelare. Tävlingskommittén får titta vidare på detta.

Ha kvar de billiga lägeravgifterna för att locka folk att komma på läger.

U-schack uppmuntrar att personer i länet, som vill starta projekt för att öka verksamheten
ansöker hos U-schack om att få projektpengar. Exempel på detta kan t ex vara
projekt för att få med invandrare i schackverksamheten.

Christer har på uppdrag av U-Schack genomfört en undersökning om hur digitala kameror kan
användas vid schack-4:an finalen för att ta lagkorten. Kostnaden för en digital kamera ligger
på ca 10.000 Kronor och en bra färgskrivare kostar mellan 3.600 och 4.500 Kronor. Staffans
skola kanske har en digital kamera, som U-schack kan hyra istället för att köpa en egen.
Christer får tillåtelse att köpa in det som behövs om det finns någon som är intresserad att
sköta fotograferingen. Eventuellt kanske Majas pappa kan vara intresserad.

U-Schack säljer för närvarande slutspelshäftena för 3 Kronor styck, trots att de kostar 3, 52
Kronor att tillverka. Styrelsen beslöt därför att höja priset till 4 Kronor styck och öka det
belopp som föreningar gratis får material för per medlem till 20 Kronor.

§7 En mindre uppgång har märkts i tävlingsverksamheten under året. Ett förslag kom
fram att flytta DM till efter schack-4:ans kommuntävling för att få med fler 4:e klassare till
DM. Tävlingskommittén fick i uppdrag atttitta vidare på detta.

§8 På lägren finns det ett antal 6:e klassare, som borde slussas in som ledare redan nu.
Per-Åke kunde tänka sig att ställa upp för att utbilda dem och Per fick i uppdrag att försöka
planera in utbildningen på de kommande lägren.

§9 I nästa utskick ska följande ingå:
• Inbjudan till Västerås-draget.
• Inbjudan till Skollag-DM
• Inbjudan till fyrmästaren
• Kalender för läger
• Inbjudan till en domarkurs.
• Inbjudningar till läger.
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§10 Riksfinalen kommer att spelas i Västmanland. En kommitté med Per-Åke, Rasmus,
Per, Christina Einarsdotter och Nina Eriksson kommer att planera och sköta arrangemanget,
som körs i SSF’s regi.

§11 Ingen post hade inkommit.

§12 Istället för att ha kontanter som handkassa vid stora läger, ex sommarlägret, så ska
Åke föra över pengar till den lägeransvariges konto.

De guldkungar som delas ut till framstående ledare är slut. Styrelsen beslutade att köpa in 20
st nya om priset är rimligt. Åke och Staffan kollar priset och beställer om det är rimligt. En
guldkung ska delas ut varje år till en framstående ledare.

§13 Gert Åkerman avslutade mötet. Nästa möte är den 17 maj klockan 17.00 i samfällig-
hetslokalen på Flitiga Lisas väg 55.

Vid protokollet

Johan Nordebrink


